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Чрез Председателя на Общински съвет-гр.Русе 
г-н Иво Пазарджиев 

До 
Кмета на Община Русе 

г-н Пенчо Милков 

ПИТАНЕ 

ОТ ДЕЯН НЕДКОВ - ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 
ОТ ГРУПАТА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ МК „СЪЮЗ НА ДЕМОКРАТИЧНИТЕ 

СИЛИ" /СДС, ДБГ, ССД, БНД, ДВИЖЕНИЕ 21/ 

УВАЖАЕМИ Г-Н КМЕТ, 
Моля да ми отговорите на следните въпроси: 

1. В какъв размер са паричните постъпления от приватизация за 2020 г, 
2021 г. и 2022 г, както и броя на сделките за съответните години ? 

2. Какво е разпределението на приходите, съгласно чл. 10, ал. 1 от ЗПСК ? 

3. В какъв размер е разхода за възнаграждения на Комисията по 
приватизвция и следприватизационен контрол /КПСК/ за 2020 г, 2021 г и 
2022 г ? 

Желая отговорът да ми бъде предоставен както в писмен вид, така 
и от трибуната на Общински съвет, на предстоящото заседание - 
20.04.2023 г 

Дата: 07.04.2023 г ПОДПИС: 
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